
GÅNG- OCH CYKELBANEFÖRENINGEN MAGRA-MÖRLANDA-SOLLEBRUNN 

Ansökan om utökat 
investeringsbidrag 

15 oktober 2023 

Bakgrund till ansökan 

Just nu pågår ett ideellt initierat gång-och cykelbaneprojekt i Magra samhälle för 
att förbättra säkerheten för oskyddade trafikanter. Projektet har beviljats 
investeringsstöd från Alingsås kommun med 2.135.000 SEK ink. moms. Se bifogat 
avtal mellan Alingsås Kommun och vår förening.  

I västra änden, vid Magra skola skall GC banan sträckas över en slänt som stöttas 
av en gammal kyrkogårdsmur. Muren har visat sig för instabil för att hålla marken 
på plats.  

För att säkerställa att marken håller för cykelbanan och den trafik som behövs för 
underhåll m.m. så måste marken invid muren förstärkas med betongstöd.  

Entreprenören på plats har gett oss en prisuppgift för det arbetet på 8000 - 10.000 
SEK ex. moms per meter. Inklusive arbete och material.  

Sträckan som behöver förstärkas är 46 meter lång. Det innebär att vi som allra 
mest får en tillkommande kostnad på 575.000 Inkl. moms. (Föreningen kan inte 
lyfta moms)  

För att kunna färdigställa det här projektet ansöker vi härmed om att utöka vårt 
investeringsbidrag med upp till ovan nämnda summa.  

Motivering 

Sträckan vid muren är den mest utsatta för oskyddade trafikanter, för det är en 
smal passage mellan väg 42, en tungt trafikerad väg, och Magra kyrkogård. 

Idag går barnen på berörda stället till och från skolan på en meter smal trottoar-rest 
som ligger dikt an väg 42. Det är en MYCKET farlig sträcka, och om vi inte kan 
genomföra förstärkningen av marken här så måste vi lämna sträckan orörd.  

Om föreningen 

Antal medlemmar:  Antalet medlemmar har under åren varierat mellan 100 - 300 
personer. I skrivande stund är vi ca. 150 betalande medlemmar.  

Medlemsavgift 2023: 50 kr per person och år, eller 100 kr per familj och år.  

Föreningen etablerad: 2009 

Organisationsnr 802446-4342 



Bilder från den aktuella sträckan  



Bilagor 

1. Föreningens stadgar 

2. Årsredovisning 

3. Revisionsberättelse 

4. Verksamhetsberättelse 

5. Avtal om bidrag till utbyggnad av GC-väg  

6. Projektunderlag på GC-banan som just nu byggs. 

Med förhoppning om snar återkoppling 

Anders Haraldsson 
Styrelseledamot  

 Thomas Blomfeldt  
Ordförande 


